
雲萊山莊 

地址：台南市白河區關嶺里 129 號 

電話：06-6823038 

網站：https://www.facebook.com/DongshanCoffee129/ 

營業時間：08:00~18:00 

店家介紹： 

倘佯在雲霧裡的咖啡館-雲萊山莊雲萊山莊創立於民國 104 年 1 月 12 號，是現任

雲峰亭-東山咖啡專賣店負責人(陳啟宇)，所增設之第二家分店。雲萊山莊位處台

南市西拉雅國家風景區，關子嶺風景區 172 乙線之至高點上，海拔高度 550 公尺，

終年平均溫度為 25℃。雲萊山莊之最大「特色」，就是保證每杯研磨現煮咖啡，

絕對採用 100%本地「東山」所採收之頂級咖啡豆，絕無摻雜國外劣質之咖啡。 

交通資訊： 

國道3號於白河交流道下，往關子嶺方向前進，經過仙草國小至紅綠燈路口右轉，

行經三百年古蹟的碧雲寺，再往前行就可到雲萊山莊/雲峰亭咖啡專賣店與水火

同源風景景點。 

 

Introduction: 

The coffee shop, Yunlai Mansion, cloaked in the cloud was built on January 12, 2015. This 

is the second branch owned by Chen Xi Yu, the founder of Yunfeng Pavilion, Dongshan 

coffee exclusive shop. Yunlai Mansion is located on the highest point in Siraya National 

Scenic Area. Altitude above sea level 550 meters keeps the place 25 Celsius degree in 

average a year. It features that you can have a cup of brewed coffee using high quality 

coffee beans from Dongshan where is blessed with perfect landscape and climate suitable 

for growing supreme coffees. 

 

Traffic: 

Driving on Freeway No.3. Take the exit at Baihe interchange and toward Guanziling, then 

turn right after passing Siancao Elementary School. Driving through Biyun Temple and 

you will see Yunlai Mansion and the Water and Fire Cave soon. 

 

Address: No.129, Guanling, Baihe Dist., Tainan City 732, Taiwan (R.O.C.) 

Tel: 06-6823038 

URL: https://www.facebook.com/DongshanCoffee129/ 

Business Hours: 08:00~18:00 

 

 

 

 



住所：台南市白河区関嶺里 129 号 

URL: https://www.facebook.com/DongshanCoffee129/ 

営業時間：08:00~18:00 

電話：06-6823038 

 


